Tele-electronic Banking Services - Online Banking / Phone Banking - 3rd Party Accounts Registration

電子理財服務 - 網上理財/電話理財 - 登記第三者戶口

致: 渣打銀行(香港)有限公司

To: Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited





Applicant's Information 申請人資料							
Name 姓名:	HKID / Passport No. 香港身份證/護照號碼:						
Maintenance of Accounts Registered by Signed Request – HKD Account Only (1) 更改「經由簽署確認登記之戶口」資料及指示- 只適用於港幣戶口 (1)							
Account Type 戶口類別	□ Standard Chartered Account in the standard Chartered Account of the standard Chartered Account in the st						
Account Detail 戶口資料	Bank Codes Account Number 銀行編號 戶口號碼						
Account Name 戶口名稱							
Request Type 更改類別	□ Add Account □ Delete Account □ Increase Daily Transfer Limit to HK\$500,000*						
	Accounts Registered by Signed Request – HKD Account Only (2) 確認登記之戶口」資料及指示 - 只適用於港幣戶口 (2)						
Account Type 戶口類別	□ Standard Chartered Account □ Other Local Banks Account (Applicable to Online Banking Only) in in i						
Account Detail 戶口資料	Bank Codes Account Number 銀行編號 戶口號碼						
Account Name 戶口名稱							
Request Type 更改類別	□ Add Account □ Delete Account □ Increase Daily Transfer Limit to HK\$500,000*						
	Accounts Registered by Signed Request – HKD Account Only (3) 確認登記之戶口」資料及指示 - 只適用於港幣戶口 (3)						
Account Type 戶口類別	□ Standard Chartered Account □ Other Local Banks Account (Applicable to Online Banking Only) in in i						
Account Detail 戶口資料	Bank Codes Account Number 銀行編號 戶口號碼						
Account Name 戶口名稱							
Request Type 更改類別	□ Add Account □ Delete Account □ Increase Daily Transfer Limit to HK\$500,000*						

* If the option is checked, the payees will be converted to "Accounts Registered by Signed Requests" and subject to the Overall Daily Transfer Limit. You may transfer to these accounts from your deposit accounts only.

若選取此項,該些收款人戶口會被轉為「經由簽署確認登記之戶口」及限制於已設定的每日轉賬總額。您只可由存款戶口轉賬至該些收款人戶口。

This form shall be subject to the Client Terms as amended from time to time and I agree to be bound by such terms and conditions including the indemnity therein. This form shall continue in full force and effect until the Bank shall have received my cancellation instruction in writing or through applicable Tele-electronic Banking Services provided that the Bank may terminate this arrangement at any time by written notice to me

for any reason whatsoever as the Bank may deem appropriate. 此表格將依照客戶條款(包括其後任何之修改)執行。本人同意遵守及按照有關之條款及細則,包括內含對銀行之賠償條款。此表格將持續生效,直至銀行收到本人以書面或經適用之「電子理財服務」通知取消指示,或銀行由於任何適當理由以書面通知取消為止。

The maximum daily transfer limits to designated accounts or merchants will be subject to the daily limits as specified by the Bank from time to time.

每日可轉賬予指定銀行戶口或賬單戶口之最高總額不可超於銀行當時釐定之上限。

I hereby acknowledge that if the transfer instruction(s) has not been operated for one year, the Bank reserves the right to cancel the said instruction(s) without giving prior notice.

本人承諾若戶口之轉賬指示於一年內並未使用,銀行保留權利將該項轉賬指示取消而毋須另行通知

		For Bank Use Only 銀行專用			
o		Recei	Receiving / Processing Branch		
Signature 簽 署	Date 日期	Proce	ssing Date	Signature Verified	
(Please use the same signature that the Bank has	 on record. 請以銀行紀錄上之簽署模式簽署	雪。)			